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Styrelsemöte den 17 januari 2022 via Zoom. 
 
 
Närvarande: 
Mats Lohmander, ordförande 
Lars Båld, ledamot  
Monika Broberg, kassör 
Lena Lundorff, ledamot 
Helene Andersson Novela, ledamot 
Tom Hemréus, suppleant 
Olle Ekström, sekreterare 

 

Förhindrade 
Emanuel Ericsson, ledamot 
Erik Johansson, suppleant 
Inbjuden 
Thomas Reinhold 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade välkomna till mötet och särskilt till Thomas som bjudits in till 
punkterna om Koster Service och samhällsföreningens hemsida. 

2. Val av sekreterare 

Olle utsågs som sekreterare för mötet.  

3. Val av justerare 

Lena utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 

4. Koster Service, en fristående del av AB Kosters Framtid 

Frågan har väckts om Koster Service konkurrerar med lokala aktörer. Thomas 
berättade att uppdrag som kommer in till Koster Service läggs ut på olika aktörer. En 
del uppdrag utförs av Koster Service själva. Initialt gick en förfrågan ut till lokala 
entreprenörer på Koster om de ville ta uppdrag som förmedlas av Koster Service. På 
Koster Service hemsida finns en förteckning över anslutna entreprenörer.  

Att upphandla varje uppdrag skulle innebära för stort arbete och en 
administrationskostnad. Ingen förmedlingsavgift tas ut idag. 

Uppdrag kan bidra till inflyttning till öarna genom att den som vill flytta hit får något 
att jobba med. 

Risken finns att Koster Service på grund av sin storlek skulle kunna konkurrera med 
lokala utförare men det har visat sig att lokala ofta inte har tid. 

5. Samhällsföreningens hemsida 

Sedan hemsidan skapades har informationsspridning på nätet förändrats till att ske 
mer genom sociala medier. För att anpassa hemsidan till den förändringen och att 
minska behovet av underhåll föreslås en ny startsida. Den information som finns på 
underliggande sidor behålls och fylls på med tillkommande dokument såsom protokoll 
mm. Informationen ska vara sökbar via en sökfunktion och via den menystruktur som 
finns. Thomas tar fram förslag på utseende för den nya startsidan som presenteras 
för styrelsen innan publicering. 

6. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna.  

7. Rapporter  

Rapporterat från:  

 Kosters Framtid, arbetar med vision och strategi mot att vara en plattform för 
människor, projekt och aktiviteter för varaktighet på koster  
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 Kifab, Olle undersöker om de i kön kommer från Koster eller annan ort.  
 Filjestad, Mats har haft träff med Acari angående erbjudande att överlåta en 

strimma tomt för en krona. Tycks inte finnas någon aktör som kan vara 
intresserad. Arcari väntar på förhandsbesked och överklagandet av den 
kommunala hanteringen av frågan. Grannar har fått möjlighet att yttra sig. 

 Kosterhavsdelegationen. Etablering av en stor vindkraftspark utanför kusten. 
Samhällsföreningar vid kusten har oombedda yttrat sig i frågan 

 Skärgårdsrådet, Helene sitter med i valberedningen. Svårt få någon som kan 
representera Norra Bohuslän. Helene kollar intresset på Resö och Rossö.  

 Folkhögskoleprojektet, förändringar i statsbudgeten gör det svårt att komma 
vidare med Grebbestads Folkhögskola. Mathilda Muhrs projekttid över 

 Skolan, beslut från kommunen om att pausa pedagogisk omsorg (tidigare 
förskoleverksamhet). Inga barn i åldern 0-5 år, bara 3 barn i förskole-
/grundskoleklass till hösten 

 Ekonomi, svårigheter med att ta fram två medlemslistor, en med 
mantalsskrivna/fastboende och en med stödmedlemmar 

 

8. Finansiering av Strömstadselevers skolskjuts till Koster 

För att underlätta för barn från Strömstad att gå i skola på Koster har frågan kommit 
upp om samhällsföreningen kan finansiera båtresan. Lars tar reda på om barn från 
Nordkoster får sin resa betald för resan in till skolan i Strömstad och Mats undersöker 
vad kostnaden skulle bli. 

9. Övrigt 

 Hemtjänst, Emanuel kollar upp 
 Bemanning linfärjan under våren, Mats kollar med Kosters Framtid 

 

10. Kommande Styrelsemöte 

Måndag kl 19-21; 28 februari  

11. Årsmöte 

Planerat till den 19 mars kl 11:00 

 

Vid protokollet Justeras 

 

Olle Ekström Mats Lohmander Lena Lundorff  

 

 


